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Transportudvalget har i brev af 17. september 2014 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 1048: 

”Ministerens partifæller Trine Bramsen (valgt på Fyn) og John Dyrby Paulsen 

(valgt på Sjælland) skrev i indlægget "Det bør være billigere at køre over Store-

bælt" i Sjællandske 13/9-14, at "Hele 9 mia. kroner blev sidste år taget fra Sto-

rebælt og uddelt til investeringer i infrastruktur rundt om i Danmark. Det er 

penge, der hellere burde bruges til at nedsætte broafgiften." Socialdemokrater-

ne var selv med til at bruge penge fra Storebæltsforbindelsen som finansie-

ringskilde til Infrastrukturfonden i Aftalen om en Grøn Transportpolitik fra 

2009, så mener ministeren på baggrund af Trine Bramsens og John Dyrby 

Paulsens indlæg, at det var en fejl at lade penge fra Storebæltsforbindelsen fi-

nansiere Infrastrukturfonden?” 

Svar: 

Nej, det var ikke en fejl. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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